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Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és 
Sportbizottságának 2023. március 28. napján a Szentesi Közös Önkormányzati 
Hivatal Kistanácskozó termében megtartott soros nyilt üléséről. 

Jelen vannak: 

A Bizottság részéről: 
Vidovics Zoltán a bizottság elnöke 
Kovács János a bizottság tagja 
Benkő István a bizottság tagja 
Szakái Sándor a bizottság tagja 
és a mellékelt jelenléti ív alapján. 

Pásztor Antal bizottsági tag későbbi érkezését jelezte. 

Vidovics Zoltán: 
Köszöntötte a megjelent bizottsági tagokat és meghívottakat. Megállapította, hogy a 
Bizottság 4 fővel van jelen, az ülés határozatképes és megnyitotta. Javasolta, hogy 
a kiküldött napirendi pontok szerint, de módosított sorrend alapján végezzék 
munkájukat. Javasolta a 2-es számú bizottsági előterjesztést vegyék előre, majd ezt 
követően folytassák a 1-es és az Egyebekben érkezett „Kérelem az óvodai 
úszásoktatás támogatása" című levéllel együtt. Kérdezte, hogy a napirenddel 
kapcsolatban van-e más javaslat? 
Megállapította, hogy nem volt más javaslat. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a módosított sorrend alapján 
végezzék munkájukat, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

5/2023. (III.28.) ISB 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága az 
ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

Bizottsági előterjesztés: 
1./ Sportegyesületek 2023. évi létesítményhasználat támogatása 
2.12023. évi sporttámogatás, Egyebek - Kérelem óvodai úszásoktatás támogatására 

1./ Sportegyesületek 2023. évi létesítményhasználat támogatása 

Vidovics Zoltán: 
Elmondta, hogy az intézményvezetők megküldték javaslataikat, melyeket a táblázat 
tartalmaz. 
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Megkérdezte dr. Kerekes Valériát, a Szentesi Sport- és Üdülőközpont ügyvezetőjét, 
van-e szóbeli kiegészítése? 

dr. Kerekes Valéria: 
Elmondta, hogy a tavalyi évben számlázott érték arányában tett javaslatot, 
semmilyen differenciálás nem történt. A szétosztható támogatás 3.489 eFt. 

Vidovics Zoltán: 

Megkérdezte milyen egyesületek között oszlik meg ez az összeg? 

dr. Kerekes Valéria: 
A 2022. évihez hasonlóan a Szentes Városi Úszó Club, a Four Diamonds 
Sportegyesület, a Szentesi Delfin Egészségmegőrző Sport Club és a Honvéd 
Rákóczi Sportegyesület nyújtott be igényt a támogatásra. 
Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte van-e kérdés, vélemény az Üdülőközpont által benyújtott javaslattal 
kapcsolatban? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a Szentesi Sport- és Üdülőközpont javaslatát 
jóváhagyja, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta. 

Vidovics Zoltán: 

Megkérdezte Rakk Lászlót, a Sportközpont vezetőjét, van-e szóbeli kiegészítése? 

Rakk László: 
Tájékoztatásul elmondta, hogy a Bizottság felé benyújtott táblázatban az alábbi 
módosítást szeretné javasolni: 
A Szentesi Kinizsi SZITE-nek az egész müfüves pálya használatát 162 óráról 150 
órára, ezzel összefüggésben az önkormányzati támogatás 903.630. Ft-ról 900.000,-
Ft-ra, az egyesület által fizetendő összeg 972.000,- Ft-ról 900.000,- Ft-ra változik. A 
diáksport 30 óráról 14 órára, ezzel összefüggésben az önkormányzati támogatás 
43.200,- Ft-ról 44.100,- Ft-ra, a diáksport által fizetendő összeg 9.600,- Ft-ról 4.410,-
Ft-ra változik. A módosítások miatt változnak a futballpályán az „összesen" sorok is, 
így az önkormányzati támogatás 1.890.830,- Ft-ról 1.888.100,- Ft-ra, az 
igénybevevők által fizetendő összeg 1.925.600,- Ft-ról 1.848.410,- Ft-ra módosul. Az 
önkormányzati támogatás „összesen" sora 2.416.430,- Ft-ról 2.413.700,- Ft-ra, a 
sportegyesületek „összesen" sora 2.163.200,- Ft-ról 2.086.010,- Ft-ra változik. 
Változás még, hogy a St. Jupát Sportegyesületnek a Dózsa-ház helyett a Lapos 
épületben javasolnak két bérelhető helyiséget. 
Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte van-e kérdés, vélemény a Sportközpont javaslatával kapcsolatban? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a Sportközpont javaslatát az intézményvezető által 
elmondott módosítások szerint jóváhagyja, szavazzon. 
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Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta. 

Vidovics Zoltán: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a sportegyesületek létesítményhasználat támogatását 
a módosításokkal együtt jóváhagyja, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

6/2023. (111.28.) 
Tárgy: Sportegyesületek 2023. évi létesítményhasználat támogatása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta a „Sportegyesületek 2023. évi létesítményhasználat támogatása" 
tárgyú előterjesztést. 

1./ Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága 
jóváhagyja a sportegyesületek módosított támogatott létesítményhasználatát a 
jelen határozat 1. sz. és 2. sz. mellékletei alapján és egyben kéri az 
intézményvezetőket, hogy a támogatás felhasználására fordítsanak kiemelt 
figyelmet. 

2./ A Bizottság felkéri az intézményvezetőket a megállapodás előkészítésére és 
megkötésére. 

Határidő: 2023. április 28. 
Felelős: intézményvezetők 

A határozatról értesítést kapnak: 
1./ Sportközpont vezetője 
2.1 Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. 
3./ Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Polgármesteri Irodája 

2.1 2023. évi sporttámogatás és Egyebek - Kérelem óvodai úszásoktatás 
támogatására 

Vidovics Zoltán: 
Köszöntötte dr. Rébeli-Szabó Tamás önkormányzati képviselőt. A 2023. évi 
sporttámogatások kapcsán vannak változások. Két új szervezet nyújtott be 
támogatási igényt, egyik a Szentesi Felsőpárti Óvoda, másik az Oyama Dojo 
Sportegyesület, új elnöke lett Bagi Alexandra személyében. A Szentesi Felsőpárti 
Óvodánál az óvodai úszásoktatás nem volt ebben a nevelési évben megoldva. 
Polgármester úr kezdeményezte, hogy az óvodások járjanak úszni, melyhez a 
költségvetésben nem került tervezésre összeg, így az óvodavezető buszköltség 
vonatkozásában támogatási igénnyel élt a Bizottság felé. Az óvodai úszást a Four 
Diamonds Sportegyesület edzője fogja végezni, a belépés az uszodába ingyenes 7 
éves kor alatt. A megyétől a Four Diamonds Sportegyesület ugyan 500 ezer forint 
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támogatásban részesült és az önkormányzat is támogatja, de az óvodavezető a 
Bizottsághoz fordult. Sajnos a sporttámogatási keret a tavalyi évhez képest 15 millió 
Ft-ra csökkent, azonban úgy gondolja támogatandó egy kisebb összeggel az 
úszásoktatás. 
A sportegyesületek mintegy 47 millió Ft összegű támogatási igénnyel éltek, ez kb. 
310%-os igény a 75%-os csökkenés mellett. A tekézők, a kosarasok, a modellezők 
és az St. Jupát a tavalyihoz hasonlóan nem kérnek, de itt a két új kérelem, ami emeli 
az összeget. Javasolta a tavalyi összeg háromnegyedét a sportegyesületek részére 
megítélni, tekintettel, arra, hogy kb. ennyivel csökkent az összkeret. 
Megkérdezte, hogy Kovács János bizottsági tagnak van-e saját tervezete a 
sporttámogatás felosztására? Javasolta soronként átbeszélni, hogy melyik egyesület 
életében tapasztaltak változást. Amennyiben nincs akkor a tavalyi évhez hasonlóan 
kaphat támogatást. 

Kovács János: 
Nem volt tervezete, mert nem szeretne vitát generálni. Véleménye szerint 
elfogadhatatlan a 15 millió Ft, úgy, hogy ne érjen senkit sérelem. Minden tisztelete 
az új jelentkező egyesületeké, de fenntartással van velük. Már tavalyi évben sem 
szerepelt a listában a kosárlabda, tehát ezzel a Bizottság csak a tekézők és az St. 
Jupát Sportegyesület 426.800 Ft összegét spórolja meg. Véleménye szerint, hogy 
igazságos maradjon a Bizottság a tavalyi összegű támogatás 75%-át kellene alapul 
venni. Minden tisztelete az óvodásoké, azonban nem ebből a keretből kellene 
támogatni, hanem ezt a Számviteli és Tervezési Iroda vezetőjének kellene 
megoldani. Fenntartja azt a véleményét, hogy a Jövőnkért Tánc-Sport Egyesületet 
szintén nem ebből a keretből, hanem a Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottság 
keretéből kellene támogatni. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
10 éve a Szentes Városi Úszó Club ingyenesen végzi az óvodások úszásoktatását, 
addig nem került ide a szállítás kérdése. Ahogyan elnök úr bekerült a Bizottságba, 
10 %-kal felemelte a Four Diamonds Sportegyesület létesítményhasználati 
támogatását és 20 %-kal csökkentette a Szentes Városi Úszó Club támogatását, így 
vannak félelemei nemcsak neki, hanem más egyesületeknek is a részrehajlás miatt. 
Eddig még senkiben nem merült fel, hogy a Szentesi Központi Óvoda körzetébe járó 
gyerekek úszásra járását támogassa ezzel is csökkentve a szülők terheit. Ezt a város 
és a bizottság is részrehajlóan kezeli, ezt el fogja mondani a Képviselő-testületi 
ülésen is, hogy ezt az elvet semmiképpen ne alkalmazzák a támogatási keret 
felosztásánál, hogy azt az egyesületet, amelyben ketten is érintettek a Bizottságban, 
így preferálják. Nekik kellene példát mutatni, hogy megtakarításra ösztönözzenek 
más egyesületet is. Figyelembevéve a keret nagyságát javasolja kiosztani a fele 
támogatást a lehető legrövidebb időn belül és a maradék részt pedig június 1-ig az 
egyesületeknek. Utána a kisebb egyesületeknél nagyon kevés összeg marad és a 
nagyobbaknál, ha nézzük 5-600 ezer forint. Úgy gondolta, hogy a városi költségvetés 
jelentősen javulni fog, sőt már eddig is javulni kellett az új energiaszolgáltatókkal 
kötendő szerződések kapcsán és ennek majd itt is tükröződnie kell. 

Vidovics Zoltán: 
Megkérte Balogh Imre urat, a Számviteli és Tervezési Iroda vezetőjét reflektáljon az 
elhangzottakra. 
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Balogh Imre: 
Májusnál hamarabb nem tud arra semmit mondani, hogy a sporttámogatás összege 
növekedni fog. A likviditás megengedi, hogy a 7,5 millió forintot kiutalja az 
önkormányzat az első félévben, de ahhoz ragaszkodik, hogy a második részlet 
szeptember 15-e után történjen, várják meg az adófizetési határidőt. A kapott állami 
támogatást minden hónapban ki kell egészíteni a nettó munkabérhez. A munkabért 
nem veszélyeztetheti az önkormányzat. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Véleménye szerint óriási baj van a városban, ha 7 millió forintot jegelni kell a városban 
két hónapra. Úgy gondolja az adóbefizetés így van már nagyon régóta és nem tudja 
elfogadni, hogy a városnak szüksége lenne erre a pénzre és ne fizessen ki ilyen 
helyzetben 7 millió forintot, különösen úgy, hogy polgármester úr ígéretet tett arra, 
hogy ezt az összeget a város meg fogja növelni. Amennyiben az összeg emelése 
megtörténik, akkor annak a kiutalására sor kerülhet szeptember 15-e után. 
Megkérdezte, hogy az óvodásúszás szállításában a másik körzet is gondolkodhat? 

Vidovics Zoltán: 
A részrehajlást nem vette magára. A létesítményhasználati támogatásra a javaslat a 
ráhatása nélkül született az előző évi befizetések alapján, arányos osztással, csupán 
racionális számok alapján. Az elosztáshoz csatlakozva megemlítette, hogy a 
Szentesi Tenisz Klubnál van 1 millió forint, amit költségvetésből kapnak. 
Megkérdezte, hogy ezt mi alapján kapja az egyesület? Úgy tudja a Szentesi Vízilabda 
Klub is kap külön támogatást. 

Kovács Zsuzsa: 
Elmondta, hogy a Szentesi Tenisz Klub egy 2013-ban született működtetési 
szerződés alapján kapja az 1 millió forintot, melyet minden évben a költségvetésben 
terveznek. 

Vidovics Zoltán: 

Ezt hogyan lehet megszüntetni a testület vagy bizottság által? 

Kovács Zsuzsa: 
Ezt a szerződést Szirbik Imre polgármester úr írta alá határozatlan időre, nem 
tárgyalta a testület. 
Vidovics Zoltán: 
Megkérte a Számviteli és Tervezési Iroda vezetőjét, hogy polgármester úrnak jövőre 
javasolja, hogy vagy zárja le vagy valamit tegyen a Tenisz Klub szerződésével. 
A Szentesi Vízilabda Klub esetében 8 millió forint támogatásról tud. Milyen soron 
jelenik ez meg a költségvetésben? 

Balogh Imre: 
Külön soron nem jelenik meg. A szakma vagy az intézmény javaslatot tesz és az 
kerül tervezésre a költségvetésben. 
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dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Megkérdezte, hogy lehet az, hogy a létesítményhasználati támogatás táblázatában 
a Four Diamonds Sportegyesület igénye 1.200 eFt, a javaslatnál pedig 1.364 eFt van 
és ezt szavazták meg? 

Vidovics Zoltán: 
Nem aszerint ment, hogy ki mennyit kért, hanem hogy ki, mennyit fizetett az elmúlt 
évben. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Nem lehet többet adni, mint amennyi az igény, erre még sohasem volt példa. Ahhoz 
képest amennyit kérnek 10 %-kal többet kapnak. Ezt meg kell oldani, mert ha így 
marad, nem hagyhatja annyiban. A Szentes Városi Úszó Clubban többen vannak, 
sikeresebbek. 

Vidovics Zoltán: 

Megkérdezte mennyivel vannak többen? 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Nem tudja a Four Diamonds Sportegyesületben mennyien vannak, de azt gondolja, 
hogy éves átlagot kell nézni, mert nyilván nyáron és télen is más az adat. 
Szakái Sándor: 
Nem akar vitatkozni, de ha nem tudja mennyi az egyik egyesületnél a létszám, akkor 
nem tudja, hogy többen vannak-e. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Ő azt tudja, hogy mennyien úsznak. Azt nem látja, hogy hányan futnak. Mennyien 
vannak a Four Diamonds Sportegyesület úszó szakosztályában? 

Vidovics Zoltán: 

Megnézte a Szentes Városi Úszó Club bérleteseinek a számát. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 

Jegyzőkönyvbe mondta, hogy az elnök nem jogosult ezt megtenni. 

Vidovics Zoltán: 

Nem mondhatja jegyzőkönyvbe, mert ő sem mondta jegyzőkönyvbe. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Ön most arra kér mindenkit, hogy ebben ne működjön Önnel együtt? Olyan hírrel, 
amit, mint képviselő szerez be? A gyerekek nevét? Ezt, hogy gondolja, adatvédelem 
van, ez nem így működik! Vidovics Zoltán: Nem adja ki a neveket. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Elnök úr nem rendelkezhet a gyerekek neveivel. 
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Vidovics Zoltán: 
Megnézte, meg van név szerint. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Magnófelvétel készül, mindegy mit mond. 

Vidovics Zoltán: 
Hány tagjuk van? 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Szerinte jóval több van. 

Vidovics Zoltán: 
170 fő. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Szerintem most nincs annyi, naprakészen nem tudja. Átlagban 160-170 nyáron több, 
télen kevesebb. Nemcsak gyerekek, hanem felnőtt úszóik is vannak. Visszatért az 
alapkérdéshez. 
Hogyan lehetséges, hogy a létesítményhasználati támogatás táblázatában a Four 
Diamonds Sportegyesület igénye 1.200 eFt, a javaslatnál pedig 1.364 eFt van? Ha 
valakinek ennyi az igénye, akkor többet nem lehet megszavazni. De ha így gondolja, 
majd testületin letisztázza jegyző úrral. 

Vidovics Zoltán: 

Megkérdezte Kovács Zsuzsa oktatási és sportreferenst, hogy lehet ez? 

Kovács Zsuzsa: 

Az intézményvezető tesz javaslatot. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Az igényt be kell jelenteni az intézményvezető felé. Az Úszó Club pályaigénye 8,5 
millió, amiből lett 1.700 eFt, a Four Diamonds SE kért 7,5 milliót és kapott 1.300 eFt-
ot. A lényeg, hogy a kért összeg, ha 1.200 eFt az igény, nem adhat a bizottság többet. 
A számok elég furcsák, ezért gondolja, hogy részrehajlás van. Vidovics Zoltán: 

Ha a racionális számítás részrehajlás, akkor az van. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Hogy lehet racionális számítás, ha valakinek többet adnak, mint amennyit kér. Ki 
számolta ezt ki? Nem történt racionális számítás. 
Benkő István: 

dr. Kerekes Valéria ügyvezető asszony számolta ki az előző évi bázisadatok alapján. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Teljesen mindegy ki számolta ki és mire tett az ügyvezető javaslatot, azonban ez így 
nem maradhat. 
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Kovács János: 
Egyetértett dr. Rébeli-Szabó Tamás képviselő úrral. Javasolta, hogy a Four 
Diamonds Sportegyesület részére megítélt többlet 164 eFt-ot a Szentes Városi Úszó 
Club részére ítélje meg a Bizottság. 

Szakái Sándor: 
Megkérdezte, hogy oda belefér? 

Kovács János: 
Igen, az igényük sokkal több. 

Vidovics Zoltán: 
Nem feltétlenül egy egyesületnek osztaná fel el a többletet, hanem három egyesület 
között. 
Javasolta, hogy a Bizottság a 6/2023. (III.28.) ISB határozatot vonja vissza, mivel a 
Four Diamonds Sportegyesület támogatása 164 eFt összeggel magasabb, mint az 
egyesület támogatási igénye. 

Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a Bizottság a 6/2023. (III.28.) ISB 
határozatot vonja vissza, mivel a Four Diamonds Sportegyesület támogatása 164 eFt 
összeggel magasabb, mint az egyesület támogatási igénye, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta. 

Vidovics Zoltán: 
Javasolta, hogy a Szentes Városi Úszó Club támogatása 120 eFt-tal, a Szentesi 
Delfin ESC támogatása 30 eFt-tal, a Honvéd Rákóczi Sportegyesület támogatása 14 
eFt-tal emelkedjen. 

Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a Szentes Városi Úszó Club 
létesítményhasználati támogatása 120 eFt-tal, a Szentesi Delfin ESC 
létesítményhasználati támogatása 30 eFt-tal, a Honvéd Rákóczi Sportegyesület 
létesítményhasználati támogatása 14 eFt-tal emelkedjen, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta. 

7/2023. (III.28.) 
Tárgy: Sportegyesületek 2023. évi létesítményhasználat támogatása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta a „Sportegyesületek 2023. évi létesítményhasználat támogatása" 
tárgyú előterjesztést. 

1./ Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága a 
6/2023. (III.28.) ISB határozatot visszavonja, mivel a Four Diamonds 
Sportegyesület támogatása 164 eFt összeggel magasabb. 
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2.1 Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága 
jóváhagyja a sportegyesületek módosított támogatott létesítményhasználatát a 
jelen határozat 1. sz. és 2. sz. mellékletei alapján és egyben kéri az 
intézményvezetőket, hogy a támogatás felhasználására fordítsanak kiemelt 
figyelmet. 

3./ A Bizottság felkéri az intézményvezetőket a megállapodás előkészítésére és 
megkötésére. 

Határidő: 2023. április 28. 
Felelős: intézményvezetők 

A határozatról értesítést kapnak: 
1./ Sportközpont vezetője 
2.1 Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. 
3./ Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Polgármesteri Irodája 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte, hogy az Oyama Dojo Sportegyesületet támogassa-e a Bizottság, ha 
igen milyen összeggel? 

Szakái Sándor: 
Csatlakozott Kovács János bizottsági tag javaslatához, kezdetben nagy összegű 
támogatást nem javasol az egyesületnek, de kisebb összeggel támogathatná a 
Bizottság a most csatlakozó sportszervezetet. Javasolta, hogy az Oyama Dojo 
Sportegyesület 100 eFt támogatást kapjon. 

Kovács János: 
Elfogadta a 100 eFt javaslatot. 

Vidovics Zoltán: 
Egyetértett a 100 eFt összeggel. 

Megérkezett az ülésre: Pásztor Antal, a bizottság tagja 
A Bizottság létszáma: 5 fő 

Vidovics Zoltán: 
Javasolta, hogy ne soronként, hanem egyben szavazzák meg az egyesületek 
sporttámogatását azzal, hogy mindegyik javaslatot átbeszéli a Bizottság. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy ne soronként, hanem egyben 
szavazzák meg az egyesületek sporttámogatását azzal, hogy mindegyik javaslatot 
átbeszéli a Bizottság, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (5 igen szavazattal) 
elfogadta. 

Vidovics Zoltán: 
Javasolta, hogy másodszor a Szentesi Felsőpárti Óvoda kérelméről döntsenek, mivel 
újként nyújtotta be igényét. Elmondta, hogy az óvodai úszás április elsején elindul, 
egyelőre nem látja, hogyan tudja az intézmény 9 héten keresztül ellátni, mivel nincs 
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benne a feladat ellátása a költségvetésében. Amennyiben a Bizottság 500 eFt-ot 
biztosítana ehhez, segítené a gyerekek úszásra való szállítását. Megkérdezte a 
Bizottságot ki támogatja ezt az összeget? 

Kovács János: 
Az egyenlőség elve szerint, ha az egyik körzet szülőit támogatja a Bizottság, akkor a 
másik körzet szülőit is támogatni kell. Véleménye szerint vagy mind a kettőt vagy 
egyiket se. Nem javasolja, hogy ebből az összegből legyen támogatva ez a feladat. 

Vidovics Zoltán: 

Megkérdezte, hogy a másik körzetben van-e buszra igény? Ki van-e dolgozva? 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Megkérdezte, hogy tudja-e valaki, hogy ez hány csoportot érint? 
Kovács János bizottsági tag arra tett javaslatot, hogy mind a kettő körzet legyen 
támogatva valamilyen szinten. Ha esetleg elnök úr a kidolgozottságban lát 
hiányosságot, abban kellene segédkeznie, hogy ne legyen hátrányos 
megkülönböztetés egyetlen egy óvodás szülő vonatkozásában sem, hanem 
mindenki kaphassa meg annak a lehetőségét, hogy a város támogatja gyermeke 
uszodába való lejutását. Több mint tíz évigsenkinek nem jutott még az eszébe ez a 
támogatás, csak most, hogy a Four Diamonds Sportegyesület bekerült az 
úszásoktatás városi vérkeringésébe. 
Vidovics Zoltán: 
Véleménye szerint ez pozitívum. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Nem értett egyet az elnökkel, mivel a városnak ez most több millió forintjába fog 
kerülni, holott eddig nem került egyetlen fillérjébe sem. Korábban a Szentes Városi 
Úszó Club ingyenesen ajánlotta fel ezt a lehetőséget a polgármester úrnak, akkor 
nem kapott támogatást. Most, hogy pénzbe kerül, csak az egyik óvodai körzetnek 
próbálnak ehhez forrásokat megnyitni. Majd a nyilvánosság ezt is meg fogja oldani, 
mert ez sem fog bizottsági kereteken belül maradni, mert a szülők ezt meg fogják 
tudni. Ezek nyilvános adatok, nem úgy, mint amire az előbb elnök úr hivatkozott. 
Azután el lehet gondolkodni a továbbiakon, hogy ez valóban jó út-e így, vagy nem. 
Kéri, hogy legyen önmérséklet és objektivitás mások irányába is, ne csak a saját 
egyesületéhez, pláne, hogy ketten ülnek itt. 

Vidovics Zoltán: 

Megjegyezte, hogy így is kisebbségben vannak. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Majd a jegyzővel letisztázza, hogy miben szavazhatnak és miben nem, mikor kell 
tartózkodni és mikor nem. Véleménye szerint ez még mindig nem egyértelmű, nyitott 
kapukat dönget egyelőre. 
Vidovics Zoltán: 
Képviselő úr hozzászólását támogatta. Ha az óvodás úszásba van, aki fizet bele és 
van, aki nem az nyilván nem egyenlő feltétel. Nem tudja, hogy kellene csinálni, de az 
biztos, amíg gyalog el tudnak menni az óvodások és belépőt se kell fizetni, addig nem 
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tudja mi a költsége az óvodáknak és mit kell fizetni a szülőknek. Ezt dr. Rébeli-Szabó 
Tamás képviselő úr biztosan tudja. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Elmondta, hogy a buszköltséget fizetik a szülők. Véleménye szerint az elnök az új 
vonatkozásában nagyon tudja mit kell tenni, csak a régi vonatkozásában nem. 
Egyenlőséget kellene biztosítani mindenki számára, nem pedig eltolni a dolgokat egy 
irányba. 

Vidovics Zoltán: 
A pénzügyi kérés nem tudja hogyan működik, vagy hogyan működhet. Valóban úgy 
tűnik, hogy igazságtalan, de nem biztos, nem tudja. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
A szülők dobják össze ezt a pénzt, csakúgy, mint a jégpálya használatra vonatkozó 
költségeket is, hogy el tudjanak menni korcsolyázni a gyerekek. Ez eddig senkit nem 
érdekelt, csak amióta egy hónapja ez a verzió napvilágot látott és befogadást nyert a 
Városházán. Külön fájó, hogy a másik körzetre senki nem gondolt, hogy ott milyen 
segítség kellene. Nem tartja jónak Ő sem, hogy ebből a keretből legyen támogatva 
az óvodai úszásoktatás, mert akkor a másik óvodai körzetnek is ebből kellene adni. 
Látni kellene, hogy egy új rendszerben hányan fognak jönni. Az alapokat egyformán 
kellene lefektetni mind a két helyen. 

Vidovics Zoltán: 
Az előző időszakban a Termálfürdőbe jártak ezek a gyerekek, mert az közelebb volt. 
Ahhoz, hogy egy kulturáltabb környezetbe kerüljenek, az uszodába szállítani kell 
Őket. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Erről beszél. Tizen éve fizetik a szülők, és ez senkit nem érdekelt eddig városi 
szinten. Most a kulturált környezetre rá lehet fogni mindent, bár lehet, hogy ott is volt 
buszos szállítás pl. a Kosztától elgyalogolni, vagy a Damjanich utcai Tagóvodából. A 
melegfürdős történet már három éve nem működik. Ebben sem volt a város partner, 
hogy ne legyen diszkrimináció a két körzet között azzal, hogy az egyikből eltudnak 
jutni, a másikból nem tudnak. 

Vidovics Zoltán: 

Megkérdezte, hogy az Úszó Szövetség ebben partner volt? 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Visszakérdezett, hogy mi köze van a szentesi megosztottsághoz az Úszó 
Szövetségnek? Nem érti a kérdést. Megkérte az elnököt, hogy fogalmazzon 
egyenesen. 
Vidovics Zoltán: 

Az óvodás úszásoktatást nem támogatja az Úszó Szövetség? 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Akinél lehet, támogatja valamilyen szinten mindenkinél. De nem erről beszélnek, az 
elnök elviszi más irányba az egészet. Arról van szó, hogy jár-e minden szentesi 
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gyereknek ugyanaz a lehetőség vagy nem? Ebben kellene a Bizottságnak segítenie, 
nem pedig olyan dolgokat belehozni, ami másféle támogatás alapján működik. 

Benkő István: 
Egyetért dr. Rébeli-Szabó Tamás képviselő úrral. Minden szentesi gyermeknek jár a 
támogatás, de a Bizottság előtt egy kérelem van, nekik erről kell dönteni. Ha 
beérkezik egy másik kérelem, arról is dönteni fognak. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Úgy gondolta addigra nem lesz pénz. Kellő információ hiányában ezt a döntést fel 
kellene függeszteni. 

Vidovics Zoltán: 
Megkérte Kovács Zsuzsa oktatási és sportreferenst, mondja el, hogy az óvoda milyen 
formában kaphatná meg a támogatást. 

Kovács Zsuzsa: 
Az óvodavezető azért írta a kérelmet, mert Polgármester úr kérte, hogy a Szentesi 
Felsőpárti Óvoda körzetében is induljon újra az úszásoktatás. Mivel a 
költségvetésben nem lett tervezve erre összeg, azonban a Bizottság már többször 
nyújtott támogatást az óvodáknak akár sportszerekre, akár jégpálya használatra, így 
az óvodavezető arra gondolt - mivel ez a feladat is kapcsolódik a sporthoz és most 
döntenek a sporttámogatásról - ha lehetőség van, kéri a Bizottság támogatását. A 
támogatást költségvetési rendeletmódosítás során kapja meg, és az óvoda köt 
szerződést a személyszállításra. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Mivel mindjárt április van, a számlák májusban fognak érkezni, így javasolta 
felfüggeszteni ezt a döntést. Az is jó döntés, ha egyik óvoda sem kap támogatást, de 
az nem jó megoldás, hogy egynek adnak, a pénz elfogy és akkor a másik kiesik. Ha 
van a másiknak is igénye és most felfüggesztik, akkor esetleg arról is tud dönteni a 
Bizottság. Ha városi szinten lesz változás, akkor ezt a másik körzetnek is tudni kell. 

Vidovics Zoltán: 
Van-e javaslat, hogy felfüggesszék a döntést vagy döntsenek összegről? 
Mi a teendő? 

Szakái Sándor: 
Van-e esetleg plusz keret? 

Vidovics Zoltán: 
Nincs plusz keret, annyit tud a Bizottság felosztani később, amit félretesznek, 
egyébként nincs plusz. 

Kovács János: 
Sajnálja, hogy a Bizottság ebből a keretből akarja támogatni az úszásoktatást. 
Ugyanezt a kérelmet meg lehet írni a polgármesterhez és az alpolgármesterhez. 
Jobban kell lobbizni a cégek felé is. 
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Vidovics Zoltán: 

400 eFt támogatást javasol a Szentesi Felsőpárti Óvodának. 

Pásztor Antal: 
Nehéz dönteni, olyan nem lesz, hogy mindenkinek jó legyen. Egyelőre egy kérelem 
van bent, erről lehet dönteni. 
Kovács Zsuzsa: 
Javasolta, hogy a Bizottság vegye le a napirendről ezt a kérelmet. A következő ülésre 
bekéri a másik körzettől is, hogyan szervezik az úszást és van-e valamilyen igényük 
a buszköltség támogatásával kapcsolatban. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Megkérdezte, lehet-e olyan, hogy a Bizottság az úszásra javasolt 400 eFt-ot úgy 
ossza fel, hogy 200-200 eFt-ot oszt szét a két körzet között erre a nevelési évre? 
Szeptembertől majd kialakul ez a helyzet. 

Kovács János: 
Mi lenne, ha a Four Diamonds Sportegyesület fizetné ezt a költséget, ha már úgyis 
ők fogják végezni az úszásoktatását. Véleménye szerint nem a sporttámogatási 
keretből kellene támogatni ezt a feladatot, pláne úgy, hogy ez a keret le lett 
csökkentve. 

Pásztor Antal: 
Javasolta levenni ezt a kérelmet. Kérte, hogy a 400 Ft-ot tegyék tartalékba és majd 
a másik körzet kérelmének ismeretében hozzák meg döntésüket egy rendkívüli 
ülésen. 

Kovács János: 
Azt javasolta, hogy a Bizottság kérje meg a Számviteli és Tervezési Iroda vezetőjét, 
keresse meg az óvodai úszásoktatásra fordítható forrást. Nem javasolta, hogy a 15 
millió forintot tovább kurtítsa a Bizottság. 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte van-e kérdés, vélemény? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. 

Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a Bizottság ne támogassa az 
óvodai úszásoktatást, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot 4 nem szavazat ellenében és 1 
tartózkodás mellett nem fogadta el. 

Vidovics Zoltán: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a Bizottság a Szentesi Felsőpárti 
Óvoda kérelmét vegye le a napirendről, az oktatási és sportreferens kérje be a 
Szentesi Központi Óvoda kérelmét és a két kérelem ismeretében egy rendkívüli ülés 
keretében hozza meg döntését az óvodai úszásoktatás támogatásáról, szavazzon. 
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Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás 
mellett elfogadta. 

Vidovics Zoltán: 

Javasolta, hogy a rendkívüli ülés időpontja 2023. április 04. 14.30 óra legyen. 

Vidovics Zoltán: Kérte, hogy térjenek át az egyesületek sporttámogatására. 

2023. ÉVRE JAVASOLT (Ft-ban) 

Egyesület neve működésre rendezvényre 

Szentesi Vízilabda Klub 2 500 000 _ 
Szentes Városi Úszó Club 1 500 000 -

Szilver TSE 1 300 000 -

Szentesi Kinizsi SZITE 1 800 000 -

Szentesi Tenisz Klub 600 000 200 000 
Szentesi Farkasok Kézilabda Klub 400 000 -

Maximus SE 900 000 350 000 
Dr. Papp László Birkózó Egyesület 500 000 200 000 
Jövőnkért Tánc-Sport Egyesület 400 000 100 000 
Szentesi Delfin ESC - 350 000 
Four Diamonds SE 1 200 000 -

Szentesi Pollák DSE 350 000 -

Honvéd Rákóczi SE 50 000 250 000 
Szentesi Sakk SE 150 000 -

Szent László Lovas SK 100 000 150 000 
Szentesi Kiss Bálint KSE 350 000 -

Petőfi Dzsúdó KSE 350 000 -

Szentesi Fogathajtó Egyesület - 300 000 
Szentesi Vasutas SC - 50 000 
Szentesi Spartacus SE 50 000 50 000 
Oyama Dojo SE 100 000 -

Összesen: 12 600 000 2 000 000 
Mindösszesen: 14 600 000 

Vidovics Zoltán: 

Megkérdezte van-e kérdés, vélemény? 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 

Megkérdezte, milyen elv szerint lett a keret felosztva? 

Vidovics Zoltán: 
A tavalyi évi támogatás % része a javaslat, figyelembevételre kerültek a sportolói 
létszámadatok is. 
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dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Véleménye szerint ez nem állja meg a helyét a Szentes Városi Úszó Club esetében, 
mert tavalyi évben az egyesület 3 100 000 Ft támogatást kapott, annak a % része 
nem 1 500 000 Ft. 

Vidovics Zoltán: 
Ott figyelembevételre kerültek a sportolói létszámadatok is, sem a bérletek, sem a 
tagdíjak nem ezt támasztják alá. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
A Four Diamonds Sportegyesületnél ez hogy jön ki? Emlékezete szerint a 2020-as 
mérlegbeszámolóban 55 főt jelölnek meg, hogy közhasznú tevékenységet folytatnak. 
A tagdíj ebben az időben havi 10 000 Ft volt, ami 1 hónapra 550 000 Ft-ot, 1 évre 
6 600 000 Ft-ot jelentene, azonban a mérlegfőösszegben 2 200 000 Ft van. 

Vidovics Zoltán: 
Nem ennyi volt a tagdíj. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Nem 10 000 Ft volt? Két éve mennyi volt a tagdíj? 

Vidovics Zoltán: 
Nem tudja, öt éve 3000 Ft volt. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
3000 Ft volt? Tudomása szerint most 10 000 Ft. Ha 5000 Ft-ot mond, akkor sem jön 
ki az összeg, de ebbe ne menjenek bele. Elvet kérdezett és egyedül az úszóknál 
észlel tagdíj problémát az elnök és ezért kevesebb mint felét kapná az egyesület. A 
többi egyesület nagyjából 75%-ot kap. Véleménye szerint nem egyenlő esélyekkel 
dolgoznak. Ha kell, Ő is ki fogja kérni az adatokat és akkor tudnak egymással paralel 
vitatkozni. Ő is utánanéz három évre visszamenőleg a bérleteknek, a lejelentett 
létszámoknak és a befizetett tagdíjaknak. Megint inkorrekt, hogy a Szentes Városi 
Úszó Club kb. 40%-át kapja a tavalyi támogatásának. Ahogy látja három egyesület 
meg többet kap, mint a 75% pl. teniszesek, delfinesek, kötélugrók stb. Ezért kérdez 
elvet, mert ez az elv megdőlt. Ebben hol van a közös, az egyenlő esélyek elve. Megint 
részrehajlás van. Direkt nem kértek rendezvényre, mert számított arra, hogy 
megkapják az igényelt összeget. Ha a tavalyi év 75%-át kapja, az 2,6 mFt körül van, 
de ha 1,5 mFt... A Szentesi Kinizsi SZITE-t nem megbántva, de az 
eredményesség..., vagy esetleg a tagdíjhozzájárulás mértékét nézi, nem egyértelmű 
az elv. Mivel tud kiállni a szülők elé. Vár valami indokot, mert Ők se fogják érteni, 
miért döntött így a Bizottság. 

Vidovics Zoltán: 

Megkérdezte, honnan tervezi elvenni a képviselő a szükséges összeget? 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Nem tervezi elvenni, de ha az elnök a 75%-ot mondja, akkor globálisan mindenhol 
ezt az elvet kell követni. 
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Kovács János: 

A Maximus Sportegyesületnél nincs tagdíj. 

Benkő István: 
Egyéni teherviselés alapján van tagdíj. Bankkivonat alapján be tudja bizonyítani, 
hogy Ő a tavalyi évben 800 000 Ft tagdíjat fizetett be. 
Kovács János: 
Akkor az miért nincs beírva? 

Benkő István: 
Benne van mennyi tagdíjat szedtek be, de az nincs, hogy név szerint kik fizették be. 
Összesen 1,2 mFt volt összesen a tagdíj. Egyébként a pandémia alatt nem tudtak 
volna működni, olyan költségnövekedések voltak. 

Vidovics Zoltán: 
Nézheti a Bizottság a többiekét is. A létszámadatokkal készült, nyugodtan 
kérdezhetik. 
Megkérdezte mennyi a javasolt összeg? A TAO-s egyesületek támogatása 
alapvetően az utánpótlásról szól. A Vízilabda Klubnál 200 mFt, a focistáknál 27 mFt 
volt a tavalyi évben. Nem biztos, hogy a tavalyi számból kell kiindulni. Kérte a 
Bizottság javaslatát. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Mi az elv? 

Szakái Sándor: 
A tavalyi év % része a válasz. 

dr. Rébeli-Szabó Tamás: 
Eredményesség, taglétszám, alap sport, nem alap sport... A TAO-sokat másképp 
kellene értékelni. 

Kovács Zsuzsa: 
12.600 eFt működés, 2 mFt rendezvény, mindösszesen: 14.600 eFt, 400 eFt 
tartalékképzése mellett. 

Vidovics Zoltán: 
Új javaslatot tett az alábbiak szerint: 

2023. EVRE JAVASOLT (Ft-ban) 
Egyesület neve működésre rendezvényre 
Szentesi Vízilabda Klub 2 500 000 -

Szentes Városi Uszó Club 2 100 000 -

Szilver TSE 1 300 000 -

Szentesi Kinizsi SZITE 1 600 000 -

Szentesi Tenisz Klub 600 000 150 000 
Szentesi Farkasok Kézilabda Klub 400 000 -

Maximus SE 900 000 300 000 
Dr. Papp László Birkózó Egyesület 500 000 200 000 
Jövőnkért Tánc-Sport Egyesület 400 000 -
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Szentesi Delfin ESC - 350 000 
Four Diamonds SE 1 200 000 -

Szentesi Pollák DSE 300 000 -

Honvéd Rákóczi SE 50 000 200 000 
Szentesi Sakk SE 150 000 -

Szent László Lovas SK 50 000 150 000 

Szentesi Kiss Bálint KSE 350 000 _ 
Petőfi Dzsúdó KSE 300 000 -

Szentesi Fogathajtó Egyesület - 300 000 
Szentesi Vasutas SC - 50 000 
Szentesi Spartacus SE 50 000 50 000 
Oyama Dojo SE 100 000 -

Összesen: 12 850 000 1 750 000 
Mindösszesen: 14 600 000 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte van-e kérdés, vélemény a javasolt támogatási összegekkel 
kapcsolatban? 

Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. 

Kovács Zsuzsa: 
Tolmácsolta dr. Sztantics Csaba jegyző úr kérését. Amennyiben azok a bizottsági 
tagok, akik valamelyik egyesület vonatkozásában érintettséget jelentenek, azt az 
adott egyesületnél egyenként megteszik és a Bizottság dönt arról, hogy kizárja-e a 
tagot a szavazásból vagy sem. 
Dr. Danyi Katalin: 
A Bizottság dönthet úgy, hogy a szavazásban részt vehet az, aki bejelentette 
érintettségét. 

Kovács Zsuzsa: 
A Bizottság dönt róla, hogy szavazhat az is, aki érintett, de érintettségét köteles 
bejelenteni. 

Dr. Rébeli-Szabó Tamás: 

Ha az illető az érintettségét bejelenti, abban a kérdésben nem szavazhat. 

Kovács János: 
A 2 érintett egyesület esetében szavazzanak külön soron. A többit egyben szavazzák 
meg. 
Benkő István: 
A Maximus Atlétikai Utánpótlás Nevelő Sportegyesület támogatásával kapcsolatban 
bejelentette érintettségét és egyben jelezte, hogy a Maximus Atlétikai Utánpótlás 
Nevelő Sportegyesület támogatásánál nem kíván a szavazásban részt venni. 
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Vidovics Zoltán: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a Maximus Atlétikai Utánpótlás 
Nevelő Sportegyesület működésre 900 eFt-ot, a rendezvényre 300 eFt-ot kapjon, 
szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal), (1 
fő nem szavazott) elfogadta. 

Vidovics Zoltán: 
A Four Diamonds Sportegyesület támogatásával kapcsolatban bejelentette 
érintettségét és egyben jelezte, hogy a Four Diamonds Sportegyesület 
támogatásánál nem kíván a szavazásban részt venni. 

Szakái Sándor: 
A Four Diamonds Sportegyesület támogatásával kapcsolatban bejelentette 
érintettségét és egyben jelezte, hogy a Four Diamonds Sportegyesület 
támogatásánál nem kíván a szavazásban részt venni. 

Pásztor Antal: 
Vidovics Zoltán elnök érintettsége miatt átvette az elnöki feladatot. 

Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a Four Diamonds Sportegyesület 
működésre 1 200 eFt-ot kapjon, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (3 igen szavazattal), (2 
fő nem vett részt a szavazásban) elfogadta. 

Pásztor Antal: 

Pásztor Antal az elnöki feladatot visszaadta Vidovics Zoltán részére. 

Vidovics Zoltán: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a 2023. évi sporttámogatási összegeket a korábban 
elhangzott táblázat szerinti összegekkel jóváhagyja, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (5 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

Vidovics Zoltán 
a bizottság elnöke 

Pásztor Antal 
a bizottság elnökhelyettese 
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8/2023. (111.28.) ISB 
Tárgy: 2023. évi sporttámogatás 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága a 
„2023. évi sporttámogatás" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az alábbi 
támogatási igényeket jóváhagyja. 

2023. ÉVRE JÓVÁH AGYOTT (Ft-ban) 
Egyesület neve működésre rendezvényre 
Szentesi Vízilabda Klub 2 500 000 -

Szentes Városi Uszó Club 2 100 000 -

Szilver TSE 1 300 000 -

Szentesi Kinizsi SZITE 1 600 000 -

Szentesi Tenisz Klub 600 000 150 000 
Szentesi Farkasok Kézilabda Klub 400 000 -

Maximus SE 900 000 300 000 
Dr. Papp László Birkózó Egyesület 500 000 200 000 
Jövőnkért Tánc-Sport Egyesület 400 000 -

Szentesi Delfin ESC - 350 000 
Four Diamonds SE 1 200 000 -

Szentesi Pollák DSE 300 000 -

Honvéd Rákóczi SE 50 000 200 000 
Szentesi Sakk SE 150 000 -

Szent László Lovas SK 50 000 150 000 

Szentesi Kiss Bálint KSE 350 000 _ 
Petőfi Dzsúdó KSE 300 000 -

Szentesi Fogathajtó Egyesület - 300 000 
Szentesi Vasutas SC - 50 000 
Szentesi Spartacus SE 50 000 50 000 
Oyama Dojo SE 100 000 -

Összesen: 12 850 000 1 750 000 
Mindösszesen: 14 600 000 

A határozatról értesítést kap: 
1. Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és 

Sportbizottság Elnöke 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal oktatási és sportreferense 
3. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Iroda 

Vidovics Zoltán: 
Megállapította, hogy nem volt egyéb bejelentés. 
Megköszönte a megjelenést és az ülést 15 óra 59 perckor bezárta. 

ÍM/ím' 
Vidovics Zoltán 
a bizottság elnöke 

Pásztor Antal 
bizottsági tag 
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Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
Ifjúsági és Sportbizottságától 

MEGHÍVÓ 
Az Ifjúsági és Sportbizottság soros ülését 

2023. március 28-án (kedden) 14.00 órára 

a Városháza Kistanácskozó termébe összehívom. 
Javasolt napirendi pontok: 
Bizottsági előterjesztés: 
1./ 2023. évi sporttámogatás 
2.1 Sportegyesületek 2023. évi létesítményhasználat támogatása 
3./ Egyebek - Kérelem óvodai úszásoktatás támogatására 

Kérem, hogy a bizottsági ülésen megjelenni szíveskedjék. 

Szentes, 2023. március 22. 

Vidovics Zoltán sk. 
Ifjúsági és Sportbizottság elnöke 

Kapják: 
1./ A bizottság tagjai 
2./ Szabó Zoltán Ferenc polgármester 
3./ Kiss Csaba István alpolgármester 
4./ Dr. Sztantics Csaba jegyző 
5./ dr. Danyi Katalin aljegyző 
6./ Dr. Tabajdi Ágnes Jegyzői Iroda vezetője 
7./ Balogh Imre Számviteli és Tervezési Iroda vezetője 
8./ Vidovicsné Molnár Zsuzsanna közművelődési, civil, Ifjúsági és esélyegyenlőségi referens 
9./ Rakk László Sportközpont igazgatója 
10./dr. Kerekes Valéria Szentesi Sport,- és Üdülőközpont Nkft. ügyvezetője 
11./ Városi Diáksport Bizottság delegáltja 

A kiadmány hiteléül: leíró 





J E L E N L E T I I V 
az Ifjúsági és Sportbizottság 2023. március 28. 14.00 órakor megtartott soron következő 

ülésén megjelentekről 

A Bizottság tagjai: 

Vidovics Zoltán elnök 

Pásztor Antal 

Kovács János 

Benkő István 

Szakái Sándor 

Meghívottak: 

Szabó Zoltán Ferenc polgármester 

Kiss Csaba István alpolgármester 

Dr. Sztantics Csaba jegyző 

dr. Danyi Katalin aljegyző 

Balogh Imre Számviteli és tervezési irodavezető 

Dr. Tabajdi Ágnes Jegyzői irodavezető 

Vidovicsné Molnár Zsuzsanna 

közművelődési, civil, ifjúsági és esélyegyenlőségi referens 

Borbás Edit, Szentes DSB 
dr. Kerekes Valéria, Szentesi Sport,- és Üdülőközpont 
Nkft. ügyvezetője 

Rakk László, Sportközpont igazgatója 
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Ikt sz.: SZ/477/2023 
Témafelelős: Kovács Zsuzsa 

Tárgy: Sportegyesületek 2023. évi létesítményhasználat támogatása 
Mell.: javaslat támogatott létesítményhasználatra - a Sportközpont (1. 

sz. melléklet) és az Üdülőközpont (2. sz. melléklet) vonatkozá-
sában 

Szentes Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete 
Ifjúsági és Sportbizottsága 

Szentes 

Tisztelt Ifjúsági és Sportbizottság! 

Az önkormányzat 2023. évi költségvetése a Sportközponthoz tartozó létesítmények használatára 2.416 
eFt-ot, az uszodai létesítményhasználati támogatására 3.489 eFt-ot tartalmaz. A támogatást - az intéz-
ményvezetőkjavaslatát figyelembe véve - az Ifjúsági és Sportbizottság osztja fel. A támogatott létesít-
ményhasználat meghatározásánál továbbra is szem előtt kell tartani a jól tervezett, a kapacitások maxi-
mális kihasználtságára törekvő keretóraszámok betartását. 

Az Üdülőközpont esetében továbbra is javasoljuk a támogatás meghatározását úgy, hogy a sportszerve-
zetek a jóváhagyott keret teljes felhasználásáig kapjanak a vízfelület használathoz támogatást. Ameny-
nyiben felhasználásra kerül a Bizottság által meghatározott keret, abban az esetben 100%-ban köteles a 
sportszervezet megfizetni a vízfelület használatot. 

A fentiek alapján kérem a Tisztelt Bizottságot a javaslatok megvitatására és a keretösszegek jóváhagyá-
sára. 

/2023. (111.28.) 

Tárgy: Sportegyesületek létesítményhasználat támogatása 

HATÁROZATI JAVASLAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és Sportbizottsága megtárgyalta a 
„Sportegyesületek létesítményhasználat támogatása" tárgyú előterjesztést. 

1./ Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és Sportbizottsága jóváhagyja a 
sportegyesületek támogatott létesítményhasználatát a jelen határozat 1. sz. és 2. sz. mellékletei alap-
ján és egyben kéri az intézményvezetőket, hogy a támogatás felhasználására fordítsanak kiemelt 
figyelmet. 
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2./ A Bizottság felkéri az intézményvezetőket a megállapodás előkészítésére és megkötésére. 

Határidő: 2023. április 28. 
Felelős: intézményvezetők 

A határozatról értesítést kapnak: 
1./ Sportközpont vezetője 
2./ Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. 
3./ Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Polgármesteri Irodája 

Szentes, 2023. március 21. 

Dr. Sztantics Csaba 
jegyző megbízásából: 

irodavezető 
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1. sz. melléklet 

SPORTKÖZPONT Tervezett létesítményhasználat 2023. évben Ft-ban 

Megnevezés 

2022.évi várható 2023. évi javasolt 

Megnevezés 
Tám. Önkormányzat által Igénybevevő 

által 
fizetendő 

összeg 

Tám. Önkormányzat által Igénybevevő 
által 

fizetendő 
összeg 

Megnevezés mért. támogatott 
Igénybevevő 

által 
fizetendő 

összeg 

mért. támogatott 
Igénybevevő 

által 
fizetendő 

összeg 

Megnevezés 
létesítményhasználat 

Igénybevevő 
által 

fizetendő 
összeg 

létesítményhasználat 

Igénybevevő 
által 

fizetendő 
összeg 

Megnevezés 

(%) óra alkalom nap hó összeg 

Igénybevevő 
által 

fizetendő 
összeg (%) óra alkalom nap hó összeg 

Igénybevevő 
által 

fizetendő 
összeg 

2023. évi Futballpálya - egész edzőpálya: 3.500,- Ft/óra; fél edzőp.: 2.600,- Ft/óra; Műfüves pálya (egész): 12.000,- Ft/óra; műfüves pálya (fél): 7.200,- Ft/óra; 
Szentesi Kinizsi SZITE (fel edzőpálya) 50 190 247 000 247 000 50 190 247 000 247 000 
Szentesi Kinizsi SZITE (egész edzőpálya) 50 100 160 000 160 000 50 100 175 000 175 000 
Szentesi Kinizsi SZITE (egész műfüves pálya) 50 162 874 800 874 800 50 162 903 630 972 000 
Szentesi Kinizsi SZITE (fél műfüves pálya) 50 145 522 000 522 000 50 145 522 000 522 000 
Hunyadiak Örökében THE íjászok (fél edzőpálya) 50 0 0 0 50 0 0 0 
DIÁKSPORT (egész edzőpálya) 90 24 69 120 7 680 90 30 43 200 9 600 
Maximus KSE (2023-tól 600 Ft/m2/hó) 90 12,0 316710 35 190 
Four Diamonds SE (2023-tól 600 Ft/m2/hó) 50 12,0 96 000 

összesen 621 0 2 189 630 1 942 670 627 0 1 890 830 1 925 600 
Dózsa-ház (1.400,- Ft/m2) St.Jupát SE (27 m2) 50 12,0 226 800 226 800 
Lapos épület 600 Ft/m2/hó Maximus SE (50 m2) 90 12,0 324 000 36 000 
Lapos épület 600 Ft/m2/hó Four Diamonds SE (27 m2) 50 12,0 97 200 97 200 
Lapos épület 600 Ft/m2/hó St.Jupát SE (29 m2) 50 12,0 104 400 104 400 

összesen 0 226 800 226 800 0 525 600 237 600 

Önkormányzati támogatás összesen 2 4 1 6 4 3 0 2 4 1 6 4 3 0 

Sportegyesületek összesen 2 1 6 9 4 7 0 2 1 6 3 200 
Önkormányzati támogatás és az egyesületek által 
fizetendő összeg 

4 585 900 4 579 630 

1/1 Sportközpont 2023. terv 



Uszoda Támogatott létesítményhasználat 
Megnevezés ezer Ft-ban 

2022. évi tény 2023. évi javaslat az idei igények arányában 

támogato 
tt pálya 

használat 

Számlázott 
összeg 

Igénybeve 
vő által 
fizetett 

összes 
pálya 
igény 

egyesületi 
támogatási 

igény 

támogatott 
pálya 

használatra 
javaslat 
(bruttó 

összegben) 

szia érték 
összeg 

Igénybevevő 
által 

fizetendő 

e Ft e Ft e Ft e Ft e Ft e Ft igény e Ft 
I. Sportlétesítmények (Uszoda 
medencehasználat) 

Szentes Városi Uszó Club 2 041 7 241 5 200 8 514 3 000 1 768 8 800 7 032 
Four Diamonds SE 1 208 5 587 4 379 7 468 1 200 1 364 4 320 2 956 

Szentesi Delfin Egészségmegőrző Klub 300 1 215 915 975 468 297 975 678 
Honvéd Rákóczi SE 100 250 150 379 492 61 492 431 

Uszoda összesen: 3 650 14 293 10 644 17 336 5 160 3 4 8 9 14 095 10 667 
x Létesítményhasználat nettó összege: 11 254 8 381 13 650 4 063 3 4 8 9 11 098 8 399 



Tárgy: 2023. évi sporttámogatás 
Mell.: összesítés 

Szentes Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete 
Ifjúsági és Sportbizottsága 

Szentes 

Ikt sz.: SZ/477/2023 
Témafelelős: Kovács Zsuzsa 

Tisztelt Ifjúsági és Sportbizottság! 

A sportegyesületek támogatási keretét a sportkoncepcióban megfogalmazott elvek és az egyesületi igé-
nyek alapján az Ifjúsági és Sportbizottság osztja fel. A költségvetésben jóváhagyott 15 millió Ft keretre 
21 sportegyesület 47.090.000 Ft összegű támogatásra (43.550 eFt működésre, 3.540 eFt rendezvényre) 
nyújtott be igényt. 

A támogathatóság egyik feltétele az aktuális adatokat tartalmazó igazolások benyújtása, valamint az 
előző évi támogatási összeg maradéktalan és határidőre történő elszámolása. 

A fentiek alapján kérem a Tisztelt Bizottságot a javaslatok megvitatására és a sporttámogatási összegek 
meghatározására. 

.../2023. (111.28.) 
Tárgy: 2023. évi sporttámogatás 

HATÁROZATI JAVASLAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és Sportbizottsága megtárgyalta a 
„2023. évi sporttámogatás" tárgyú előterjesztést. 

1./ Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és Sportbizottsága a „2023. évi 
sporttámogatás" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és a mellékelt táblázat alapján a támogatási igénye-
ket jóváhagyja. 



JÓVÁHAGYOTT 

ssz Egyesület neve MŰKÖDÉSRE RENDEZVÉNYRE 

1. Szentesi Vízilabda Klub 

2. Szentes Városi Úszó Club 

3. Szilver TSE 

4. Szentesi Kinizsi SZITE 

5. Szentesi Tenisz Klub 

6. Szentesi Farkasok Kézilabda Club 

7. 
Maximus Atlétikai és Utánpótlás Ne-
velő Sportegyesület 

8. Dr. Papp László Birkózó Egyesület 

9. Jövőnkért Tánc-Sport Egyesület 

10. 
Szentesi Delfin Egészségmegőrző 
Sport Club 

11. Four Diamonds SE 

12. Szentesi Pollák DSE 

13. Honvéd Rákóczi SE 

14. Szentesi Sakk SE 

15. Szent László Lovas SK 

16. Szentesi Kiss Bálint Kötélugró SE 

17. Petőfi Dzsúdó Közhasznú SE 

18. Szentesi Fogathajtó Egyesület 

19. Szentesi Vasutas SC 

20. Szentesi Spartacus Szabadidős SE 
21. Oyama Dojo SE 

Összesen: 
A határozatról értesítést kap: 

1. Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottság Elnöke 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal oktatási és sportreferense 
3. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Iroda 

Szentes, 2023. március 23. 

Dr. Sztantics Csaba 
Jegyző felhatalmazásával: 

Irodavezető 



2023. évi sporttámogatás 

2022. évre jóváhagyott (Ft-ban) 2023. ÉVRE IGÉNYELT (Ft-ban) 

ssz Egyesület neve 

kapott 
létesítmény-
használati 

támoqatás (Ft) működés rendezvény 

Melyik 
kategóriára 

nyújtotta be? működésre rendezvényre Milyen rendezvényre? 
Csatolandó dokumentumok 
(bank. szov. iqazolás. bírósáq) 

1. Szentesi Vízilabda Klub 3 500 000 

utánpótlás-
nevelés/verseny-
sport 20 000 000 rendben 

2. 
Szentes Városi Úszó 
Club 2 041 000 3 100 000 

utánpótlás-
nevelés/verseny-
sport 5 000 000 rendben 

3. Szilver TSE 1 750 000 

utánpótlás-
nevelés/verseny-
sport 4 000 000 rendben 

4. Szentesi Kinizsi SZITC 1 803 800 1 900 000 

utánpótlás-
nevelés/verseny-
sport 2 500 000 iqazolásokat méq várom 

5. 

Szentesi Tenisz Klub 
(plusz a költségvetésből 
1 millió Ft-ot még kap) 700 000 300 000 

utánpótlás-
nevelés/verseny-
sport 2 000 000 500 000 

2023.06.03-04. Skoda 
Vass Autó Kupa Kiemelt 
Korosztályos verseny U14. 
2023. 09.02-03. Szentes 
Kupa Kiemelt 
Korosztályos Verseny 
U18. rendben 

6. 
Szentesi Farkasok 
Kézilabda Klub 500 000 

utánpótlás-
nevelés/verseny-
sport 1 000 000 rendben 

7. Maximus SE 316 710 1 200 000 500 000 

utánpótlás-
nevelés/verseny-
sport 1 200 000 500 000 

2023. 04.29. Szentesi 
Dobó Verseny rendben 

8. 
Dr. Papp László Birkózó 
Eqyesület 600 000 300 000 

utánpótlás-
nevelés/verseny-
sport 1 200 000 300 000 

2023.09.16. Diák l-es 
területi diákolimpia. 
2023.04.30. Városi 
Grundbirkózó Verseny rendben 

9. 
Jövőnkért Tánc-Sport 
Eqyesület 500 000 200 000 

utánpótlás-
nevelés/verseny-

sport 1 000 000 400 000 

2023.06.03. Néptánc 
Gála 2023.12.16. 
Karácsonyi Néptánc Gála rendben 

10. Szentesi Delfin ESC 300 000 400 000 
szabadidő- és 

szenior sport 50 000 500 000 

2023.01.29. VIII. 
Országos Hosszúpályás 
Bajnokság és Nemzetközi 
Összetett Sprint Verseny 
2023.05.06 XXVIII. 
Nemzetközi Szenior 
Úszóverseny rendben 

Szentesi Tekézők 
Sportegyesülete 200 000 

11. Four Diamonds SE 1 304 000 1 500 000 

utánpótlás-
nevelés/verseny-
sport 1 600 000 rendben 

12. Szentesi Pollák DSE 500 000 

utánpótlás-
nevelés/verseny-
sport 500 000 rendben 

13. Honvéd Rákóczi SE 100 000 300 000 
szabadidő- és 

szenior sport 100 000 400 000 

2023.06.23. Szentivánéji 
Futás 2023.09. 
Közlekedésbiztonsági 
Vetélkedő 

bank és szövetségi igazolást 
még várom, a normatív 
támogatás összege 50.000 Ft-
nál nem lehet naqvobbü! 

14. Szentesi Sakk SE 250 000 

utánpótlás-
nevelés/verseny-
sport 200 000 rendben 

15. Szent László Lovas SK 150 000 150 000 

utánpótlás-
nevelés/verseny-
sport 150 000 250 000 

Három verseny 
szervezéshez rendben 

16. Szentesi Kiss Bálint KSE 500 000 

utánpótlás-
nevelés/verseny-
sport 500 000 rendben 

SL JupátSE 226 800 . 

17. Petőfi Dzsúdó KSE 400 000 

utánpótlás-
nevelés/verseny-
sport 500 000 rendben 

18. 
Szentesi Fogathajtó 
Eqyesület 450 000 

szabadidő- és 
szenior sport 500 000 

2023.08.05. XIII. Polner 
Tibor Emlékverseny 
2023.08.06. II. 
Gyermekügyességi 
Verseny rendben 

19. Szentesi Vasutas SC 50 000 
szabadidő- és 

szenior sport 90 000 2023 09 VTS7 Őszi Csilla rendben 

20. Szentesi Spartacus SE 100 000 
szabadidő- és 

szenior sport 50 000 100 000 

Március 15. és október 
23. Városismeretei 
Versenyek, Spartacus 
Kupa. Tésasszony Túra rendben 

21. Oyama Dojo SE 

utánpótlás-
nevelés/verseny-
sport 2 000 000 

bankszámla nyitás 
folyamatban, korábban a HIKO 
Alapítvány fedezte a működési 
költségeket, az egyesület 1996 
-ban alakult, új elnöke lett Bagi 
Alexandra 

Diáksport 69 120 . 
Összesen: 6161 430 17 300 000 2 700 000 43 550 000 3 540 000 I 

20 000 000 47 090 000 





Szentesi Felsőpárti Óvoda 
6600 Szentes, Rákóczi Ferenc utca 46-48. 
Tel; 63/562-421 

Tárgy: Kérelem óvodai úszásoktatás támogatására 

Szentes Város Önkormányzata 
Ifjúsági- és Sportbizottsága 
Vidovics Zoltán bizottsági elnök részére 
6600 Szentes, Kossuth tér 6. 

Tisztelt Elnök Úr! 

A Szentesi Felsőpárti Óvoda nagycsoportosainak 2020-tól a járvány időszak óta nincs 
úszásoktatása, vízhez szoktatása. Ez előtti időszakban a melegfürdőbe jártak úszni, de mára már 
annyira felemelték a belépőjegyek árát, hogy nem tudtuk megoldani az úszást. 
Felmerült a fenntartó részéről és a mi részünkről is, hogy a nagycsoportosok úszásoktatását, 
vízhez szoktatását ebben az intézményben is meg kellene oldani. Mivel óvodáink nagyon 
messze vannak az uszodától feltétlenül szükséges a busszal való utaztatás. Több vállalkozót 
megkerestünk, de csak egy vállalkozó vállalta a gyermekek helyi utaztatását a hét három 
napján. 

Óvodai létszámok, akik járnának az úszásra 

- - r - - -

Óvoda Nagycsoportos gy-kek létszáma Csoportbontás 
Rákóczi F. u-i Óvoda 68 fo 3 csoport 
Damjanich Tagóvoda 11 fő 1 csoport 

Százszorszép Tagóvoda 41 fó 2 csoport 
Dr. Mátéffy F. u-i Tagóvoda 37 fo 2 csoport 

164 fő 8 csoport 

8 csoportra tudom szétosztani a gyerekeket, ami egy héten 3 napot jelentene. Az úszás 
leghamarabb 9 órától kezdődhet, hiszen a gyermekek óvodai érkezése után megreggeliznek, és 
utána tudnak elindulni. Az órák 45 percesek, így kettő nap 3 csoport tud menni úszni, egy nap 
pedig 2 csoport. 

Összességében a heti úszásoktatásra való szállítás a Szentesi Felsőpárti Óvodának 150.000,-
Ft nettó/ hét + áfa 40. 500,- Ft ÁFA/hét, 190.500,- bruttó/hét kerülne. 

2023. 04. 01-től 05. 31-ig 9 hét lenne, ami bruttó 1.714.500,- Ft-ba kerülne erre a tanévre. 

Óvodánkban évek óta tudatosan keressük és kipróbáljuk azokat a lehetőségeket és módszereket, 
amelyekkel az egészségnevelés feladatait hatékonyabbá tehetjük. Az óvónők propaganda 
munkájának eredményeként, a szülők elismerik az egészségre nevelés az úszás, vízhez 



szoktatás - fontosságát, de sok szülőnél körülményeik nem teszik lehetővé, hogy gyermekeiket 
elvigyék az uszodába. A pedagógusok és a szülők felismerték, hogy az úszásoktatás minden 
nehézség nélkül beilleszthető a gyerekek évi tevékenységébe. A szülő örül, mert rohanó 
világunkban egyre kevesebb ideje marad gyermekére, s az óvoda levesz egy terhet a válláról, 
mivel neki nem kell úszó tanfolyamra hordania gyermekét. 

Az úszás fontossága érdekében megfogalmazódott bennünk az a gondolat, hogy az Ifjúsági- és 
Sportbizottsághoz fordulunk, hogy a sporttámogatási keretből támogatást kaphassunk. 

Kérem Elnök Urat és a Bizottságot, hogy támogassa az óvodai úszásoktatásra való utaztatást 
erre a tanévre, ami 1.714.500,- Ft lenne. 

Együttműködésükben bízva: 

Szentes, 2023. 03. 22. 


